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 ОТНОСНО: Липса на стойки за велосипеди за обществено ползване на ключови места от 
общинската инфраструктура 

УВАЖАЕМИ ПРОФ. ХРИСТОВ, 

В община Шумен много се говори за здравословен начин на живот, но малко се прави. 
Искаме да накараме хората да слязат от автомобилите и да се придвижват с велосипеди, а не им 
създаваме условия за това. За малкото велоалеи и липсата на връзка между тях няма да питам 
засега, а и въпросът с придвижването на велосипедистите, когато няма велоалеи, е уреден в 
Закона за движението по пътищата. Въпросите ми са свързани с паркирането на тези екологични 
и здравословни превозни средства. 

Като директор на общинско училище често ми се налага да посещавам общинския център 
за информация и услуги и тъй като на паркинга зад общината няма стойка за велосипеди, се 
налага да го заключвам за пътния знак в градинката. Това не е нормално за една европейска 
община в 21 век. Имам докладна от преди 5 години до кмета на община Шумен, че съм готов 
със собствени средства да финансирам доставката и монтажа на едно такова елементарно и 
нескъпо съоръжение, но за толкова време общината нито ми отговори, нито се зае сама да реши 
проблема. 

В тази връзка имам два въпроса: 

1. Планира ли и в какъв срок Община Шумен да монтира стойки за паркиране на 
велосипеди пред важни обществени сгради като Младежки дом; Летен театър, 
Общински пазар, сградите на общинска и областна администрация, площадите в 
централната градска част, кварталите и селата? 

2. Предвид това, че навиците за здравословен начин на живот трябва да се изграждат 
от ранна възраст: Колко училища в община Шумен имат монтирани стойки за 
велосипеди? И тези, които нямат, кога възнамеряват да поставят? 

Прилагам снимка на обикновена улица от град Римини - малък европейски град, който 
наскоро посетих, за да участвам в състезание от световната верига IRONMAN. 

 

С уважение: 

Павел Павлов - независим общински съветник 


